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اقتصادÁاصفهانÁدرÁتنگنایÁتمرکزÁوÁتردید

ÁقرمزÁگوشتÁبازارÁبهÁثباتÁبازگشت

نمایندگان تشکل های اقتصادی استان اصفهان در نشست با 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار، مهم ترین دغدغه های 
فعالان بخش خصوصی را در حوزه هایی مانند ناترازی انرژی، 
تمرکزگرایی تصمیم گیری، مشکلات صادرات، سیاست های 
با  اجرایی مطرح کردند. حاضران  و مداخلات  مالیات  ارزی، 
به نظرات تشکل ها،  از بی توجهی دستگاه های دولتی  انتقاد 
خواستار تعامل مؤثرتر، شفافیت بیشتر و بازنگری در رویه های 

محدودکننده شدند.
به گزارش اصفهان امروز، در این نشست بر لزوم کاهش 
حکمرانی  در  تشکل ها  نقش  تقویت  دولت،  تصدی گری 
اقتصادی، تسهیل صادرات، رسیدگی فوری به بحران انرژی 
صنایع، و بازبینی قوانین و مقررات مرتبط با تولید و تجارت 
تأکید شد. همچنین برخی نمایندگان از برخوردهای قهری 
نهادهای نظارتی، تعلل در ایجاد زیرساخت های صنعتی و اثرات 
تصمیم گیری های متمرکز بر سرنوشت واحدهای تولیدی در 

استان انتقاد کردند.
ÁÁدولتÁگریÁتصدیÁکاهشÁضرورت

کوروش خسروی، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
اصفهان با اشاره به تحولات جدید در فضای تعامل دولت با مردم 
اظهار کرد: »اگر سیر تاریخی تحولات کشور را بررسی کنیم، 
نکته مهم این است که باب گفت وگو بین دولت و مردم بعد از 

مدت ها باز شده است.«
او با تأکید بر رویکرد استان در کاهش تصدی گری دولتی 
است  موضوعاتی  از  دولت،  مستقیم  مداخله  افزود: »کاهش 
که به طور جدی در دستور کار مدیران دولتی استان قرار دارد 
و به آن باور داریم.«خسروی پیشنهاد کرد: »در حوزه صنعت 
طلا و سنگ، چند جلسه از شورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی به این موضوعات اختصاص یابد تا مسائل این صنایع 

به طور ویژه پیگیری شود.«
ÁÁباشندÁدولتÁمشورتیÁبازویÁهاÁتشکل

کرد:  اظهار  اصفهان  بازرگانی  اتاق  رئیس  کشانی،  امیر 
»انتظار فعالان اقتصادی این است که دستگاه های دولتی در 
فرآیند تصمیم گیری، از نظرات و تجارب تشکل ها استفاده کنند. 
تشکل های تخصصی با شناخت جامع از حوزه خود، می توانند 

مشورت های دلسوزانه و مؤثر ارائه دهند.«
محمدجعفر فوده، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز 
اظهار کرد: »انواع مختلفی از انجمن ها در استان فعال هستند؛ 
بخشی زیر نظر اتاق و بخشی دیگر زیرمجموعه سایر نهادها. 
برای اثرگذاری بیشتر، نیاز است وحدت رویه قانونی میان آن ها 

ایجاد شود.«
ÁÁکاملÁتعطیلیÁمعرضÁدرÁفولادیÁصنایع

احمد خوروش، رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق 
بازرگانی اصفهان با اشاره به وضعیت بحرانی صنایع فولادی 
استان گفت: »ناترازی انرژی و قطعی های مکرر برق باعث 
شده بسیاری از واحدهای فولادی، فعالیت خود را به طور کامل 
متوقف کنند. این شرایط در آینده پیامدهای خطرناکی برای 

اقتصاد خواهد داشت.«
او افزود: »همچنین رویه ای ایجاد شده که بر اساس آن از 
صنایع بابت ترانزیت برق و گاز هزینه دریافت می شود که فشار 

مضاعفی بر واحدهای تولیدی وارد می کند.«
قاسمعلی جباری، رئیس هیئت مدیره انجمن فولاد استان 
اصفهان نیز عنوان کرد: »صنایع فولادی در حال حاضر روزانه دو 
ساعت برق ندارند و این معادل چهار روز تعطیلی در هفته است. 
این مسئله علاوه بر آسیب به تولید، بر کارایی کارگران نیز تأثیر 

منفی گذاشته است.«
ÁÁارزیÁهایÁسیاستÁدرÁشفافیتÁمطالبه

محمد مهدوی، رئیس انجمن کارگزاران گمرکی استان 
اصفهان با اشاره به جلسه اخیر با وزیر صمت بیان کرد: »از 
مجموع صحبت ها چنین برمی آمد که برنامه مشخصی برای 
مدیریت محدودیت های ارزی وجود ندارد. انتظار داریم دولت در 

این خصوص با فعالان اقتصادی شفاف سخن بگوید.«
در همین راستا، محسن حیدری، رئیس اتحادیه تولیدکنندگان 
کرد:  اظهار  استان  کشاورزی  محصولات  صادرکنندگان  و 
»بخش کشاورزی به دلیل معافیت از تحریم ها ظرفیت بالایی 
برای صادرات دارد، اما مسئله رفع تعهد ارزی مانع بهره برداری از 

این ظرفیت شده است.«
ÁÁصادراتÁوÁتولیدÁرشدÁمانعÁتمرکزگرایی

ابراهیم احمدی، رئیس انجمن قطعات خودرو و نیرومحرکه 
استان اصفهان نیز با انتقاد از تمرکز در تهران گفت: »بیشتر 
مشکلات اعضای انجمن مربوط به دفاتر مرکزی شرکت های 
خودروساز در تهران است. عدم همکاری آن ها با قطعه سازان 

استان، مشکلات مالی جدی ایجاد کرده است.«
علیرضا بینا، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
سازه های فولادی اظهار کرد: »در شرایطی که کشور با جنگ 
اقتصادی مواجه است، مدیران برخی نهادها همچنان برخورد 

قهری دارند. اخیرا دستور پلمب چندین واحد صنعتی به دلیل عدم 
ثبت در سامانه جامع تجارت صادر شده است.«

ÁÁÁسایرÁبهÁاصفهانÁازÁصادراتÁوÁتولیدÁانتقال
استانÁها

سعید عصاچی، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
فرش دستباف استان نیز گفت: »برخی تولیدکنندگان به دلیل 
سخت گیری ها کارخانه های خود را به کاشان منتقل کرده اند و 
صادرکنندگان ترجیح می دهند از تهران صادرات انجام دهند. 
متأسفانه جشنواره قالی فاخر که سه دوره با موفقیت در اصفهان 
برگزار شد، اکنون با مخالفت هایی از سوی تهران روبه رو است.«
محسن طلایی مینایی، رئیس هیئت مدیره انجمن طلا و 
جواهر استان اصفهان اعلام کرد: »با وجود وعده ها، کلنگ زنی 
شهرک طلا هنوز انجام نشده است. اصفهان به عنوان هاب 
صادرات طلای کشور، با مشکلات جدی در حوزه صادرات 

مواجه است؛ به گونه ای که ۷۰ درصد کارگاه ها فعالیت ندارند.«
او اضافه کرد: »ثبت لحظه ای صادرات و تأخیر یک ساله در 
ثبت واردات باعث شده صادرکنندگان طلا در سیستم بانکی 

به عنوان بدهکار شناخته شوند.«
ÁÁÁکالاهای Áفساد Áو ÁهاÁسردخانه Áبه Áآسیب

صادراتی
استان  سردخانه داران  انجمن  رئیس  رومی زاده،  مرتضی 
درصد   ۳۵ اصفهان  اینکه  وجود  »با  کرد:  اظهار  اصفهان 
محصولات صادراتی کشاورزی و دامداری کشور را تولید می کند 
و زیرساخت صادراتی دارد، سهم استان از صادرات بسیار پایین 
است. بخشی از این مسئله به وجود مافیاهای پرنفوذ در تجارت 

محصولات کشاورزی برمی گردد.«
برق در سردخانه های  داد: »قطعی های طولانی  ادامه  او 
مستقر در شهرک های صنعتی باعث آسیب جدی به محصولات 

فسادپذیر و دارویی شده است.«

ÁÁÁحکمرانیÁمتمرکزÁســاختارÁبهÁجدیÁنقد
اقتصادی

سیدرضا صفوی، مدیر واحد امور کمیسیون ها و تشکل های 
تمرکزگرایی در  از  انتقاد  با  اصفهان  بازرگانی  اتاق  اقتصادی 

حکمرانی اقتصادی کشور گفت:
امکان  و  است  محدود  استانی  مدیران  »اختیارات   
تصمیم گیری ندارند. کاهش تصدی گری دستگاه های دولتی باید 
جدی گرفته شود. تشکل های اقتصادی برای خدمت به مردم 

تشکیل شده اند، اما در شرایط فعلی مجال اثرگذاری ندارند.«
ÁÁÁهایÁدغدغه Áآب؛ Áمنابع Áو Áمالیاتی Áمسائل

فعالانÁحوزهÁدامÁوÁکشاورزی
محمد مردانی، رئیس سندیکای آسانسور و پله برقی استان 
نیز گفت: »با وجود مصوبه مجلس، همچنان برای مالیات بر 
ارزش افزوده سنوات قبل از ۱۴۰۲ احکام سنگینی صادر می شود 

که پیگیری آن ها زمان بر و دشوار است.«
محسن محسنی، نایب رئیس انجمن صنعت دام، طیور، 
آبزیان و زنبور عسل استان عنوان کرد: »قانون فعلی اجازه انتقال 
سهمیه آب از کشاورزی به دامپروری را نمی دهد، اما این انتقال 
به بخش صنعت مجاز است. این تبعیض به تولید لطمه می زند.«
اصفهان  استان  دامداران  انجمن  رئیس  فتاحی،  حسن 
نیزگفت: »خشکسالی و قطعی برق باعث کاهش ۳۰ درصدی 
برداشت یونجه شده و همین موضوع هزینه تمام شده دامداران 
را افزایش داده است. واردات یونجه باید با تسهیلات ویژه انجام 

شود.«
ÁÁچاپÁصنعتÁدرÁتولیدÁهزینهÁافزایش

غلامعلی اشفاق، رئیس انجمن چاپ و بسته بندی استان 
اصفهان با اشاره به غیرفعال بودن کارخانه های کاغذ استان، 
گفت: »در نبود تولید داخلی کاغذ، قیمت تمام شده برای صنعت 
چاپ اصفهان افزایش یافته و این صنعت قدرت رقابت خود را 

از دست داده است.«
حسام کرمی،  نماینده انجمن ماشین سازان سنگ و معدن 
استان گفت: »۳۰۰ واحد تولیدی زیرمجموعه انجمن با بحران 
به صورت  اغلب  این صنعت  نقدینگی مواجه اند. محصولات 
مدت دار فروخته می شود و نیاز به تسهیلات حمایتی برای عبور 

از بحران دارند.«
ÁÁÁاصلاحÁگروÁدرÁبنیانÁدانشÁصادراتÁتوسعه

ساختارÁمدیریتÁشهرکÁعلمی
فرید نجات بخش، رئیس انجمن شرکت های دانش بنیان و 
فناور استان اصفهان اظهار کرد: »برند شهرک علمی تحقیقاتی 
وزارت  اما  است،  ریاست جمهوری  علمی  معاونت  به  متعلق 
به  این مجموعه  انتقال  اختیار دارد.  را در  علوم مدیریت آن 
معاونت علمی می تواند اثربخش تر باشد.«او با اشاره به توافق 
سه جانبه میان اتاق بازرگانی، شهرک علمی تحقیقاتی و انجمن 
شرکت های دانش بنیان گفت: »دفتر توسعه صادرات دانش بنیان 
ارزیابی و رتبه بندی  از سال گذشته فعال شده و وظیفه آن 

شرکت های فناور برای حضور در بازارهای جهانی است.«

مشاهدات میدانی از فروشگاه های پروتئینی نشان می دهد 
بازار گوشت قرمز در وضعیت باثباتی قرار دارد و بهای این کالا 

در تیرماه تغییر قابل توجهی نکرده است.
اکنون هرکیلوگرم گوشت قرمز باتوجه به نوع آن با قیمت 
۴۵۰هزار تا بیش از یک میلیون تومان به فروش می رسد. به 
گزارش ایراسین، بر اساس اعلام مرکز آمار ایران تورم نقطه 
به نقطه گوشت گوسفندی و گوساله در خردادماه سال جاری 
به ترتیب معادل ۱۶ درصد و ۱۰.۷ درصد بود و تورم ماهانه 
گوشت گوسفندی دو درصد و گوشت گوساله حوالی ۱.۸ 

درصد به ثبت رسید.
 با این حال بررسی های میدانی از فروشگاه های پروتئینی 
سطح شهر از ثبات نسبی قیمت گوشت قرمز با آغاز تابستان 
۱۴۰۴ حکایت می کند و بهای این کالا پروتئینی باوجود 

فرارسیدن ماه محرم و رشد تقاضا تغییر قابل توجهی نکرده 
است. شماری از فعالان این صنف گرم شدن هوا و افت 
تقاضا برای گوشت قرمز از سوی خانوار را علت ثبات قیمت ها 
عنوان می کنند. رئیس شورای تأمین دام کشور نیز ثبات قیمت 
گوشت قرمز را ناشی از دو عامل تأمین مناسب دام و وجود 
ذخایر مناسب دام زنده و گوشت منجمد دانست. ولی مسئولان 
اتحادیه گوشت قرمز تهران طی تماس های مکرر حاضر به 

گفت وگو نشدند.
می دهد  نشان  قرمز  گوشت  بازار  از  میدانی  مشاهدات 
هر کیلوگرم ماهیچه و سردست گوسفندی ممتاز با قیمتی 
حدود یک میلیون و ۲۵۰ هزار تومان، ران گوسفندی یک 
میلیون و ۱۰۰ هزار تومان، گوشت خورشتی بدون استخوان 
۹۴۰ هزار تومان، گردن گوسفندی ۸۱۵ هزار تومان، شقه 

هزار  آبگوشتی ۶۸۵  گوشت  تومان،  هزار  گوسفندی ۷۶۰ 
تومان، گوشت چرخ کرده گوسفندی درجه یک ۶۸۰ هزار 
تومان، قلوه گاه گوسفندی ۵۷۵ هزار تومان، گوشت چرخ کرده 
مخلوط گوسفندی و گوساله ممتاز ۴۸۰ هزار تومان و دنبه 
گوسفندی با بهای ۳۷۰ هزار تومان در اختیار مصرف کنندگان 
قرار می گیرد. البته احتمال افزایش یا کاهش قیمت چند ده 
هزار تومانی این اقلام پروتئینی در قصابی های شهر باتوجه به 
درجه کیفی و زمان کشتار وجود دارد. همچنین باید به قیمت 
مشتقات گوشت گوسفندی اشاره کرد که اکنون یک دست 
کله و پاچه پاک نشده با بهایی حدود ۸۰۰ هزار تومان به فروش 
می رسد و این رقم برای کله و پاچه پاک شده ممتاز حدود 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان است. یک دست دل و جگر 
گوسفندی نیز باتوجه به کیفیت بین ۹۰۰ هزار تومان تا بیش 

از یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان قیمت گذاری می شود و یک 
دست سیراب و شیردان گوسفندی با قیمتی بالاتر از ۲۵۰ هزار 
تومان به فروش می رسد.ثبات نسبی قیمت ها با شروع تیر ماه 
بر بازار گوشت گوساله نیز حاکم شده است و گوشت گوساله 
بسته به نوع و کیفیت با قیمتی حدود ۴۸۰ هزار تومان تا بیش 
از یک میلیون تومان به ازای هر کیلوگرم به فروش می رسد. 
در حال حاضر هر کیلوگرم فیله گوساله حدود یک میلیون و 
۳۰۰ هزار تومان، سردست گوساله ممتاز یک میلیون و ۱۰۰ 
هزار تومان، راسته گوساله یک میلیون تومان، ماهیچه گوساله 
۹۶۰ هزار تومان، ران گوساله ۸۱۰ هزار تومان، گردن گوساله 
بی استخوان ۶۵۰ هزار تومان، قلوه گاه گوساله ۶۷۵ هزار تومان، 
چرخ کرده گوساله ممتاز ۴۶۵ هزار تومان، سیرابی گوساله ۴۰۰ 

هزار تومان و قلم گوساله بیش از ۶۰ هزار تومان قیمت دارد.

ÁالمللیÁبینÁفرودگاهÁبازگشایی
Áاصفهان

فرودگاه  گفت:  کشوری  هواپیمایی  سازمان  سخنگوی 
بین المللی اصفهان بازگشایی و پروازها از سر گرفته شده است.

سخنگوی  رمضانی  مهدی  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
سازمان هواپیمایی کشوری اظهار کرد: طبق اطلاعیه صادره 
جدید کمیته تخصصی سازمان هواپیمایی کشوری و در پی 
انجام بازرسی های میدانی و ارزیابی دقیق شرایط فنی، عملیاتی 
و امنیتی، فرودگاه بین المللی شهید بهشتی اصفهان، بازگشایی 

شد.
او ادامه داد: پس از ۳۴ روز توقف با رفع محدودیت های 
پروازی و آماده سازی زیرساخت های کلیدی، بطور کامل و بدون 

محدودیت از امروز بازگشایی گردید.
او اظهار کرد: نخستین پرواز پنجشنبه در فرودگاه اصفهان 
به زمین نشست و این فرودگاه طبق روال گذشته آماده ارائه 
خدمات کامل به مسافران و شرکت های هواپیمایی بصورت 

۲۴ ساعته است.
در این خصوص مدیرکل فرودگاه های استان اصفهان از 
بازسازی باندهای فرودگاه شهید بهشتی و آغاز مجدد پروازهای 
داخلی و خارجی پس از وقفه ۳۴ روزه خبرداد و اظهار کرد: 
به دنبال تعرض ناجوانمردانه رژیم غاصب صهیونیستی، هر ۲ 
باند این فرودگاه دچار آسیب شد که پیرو دستور اکید مقام عالی 
وزارت راه و شهرسازی و حمایت مدیرعامل شرکت فرودگاه ها 
و ناوبری هوایی ایران، ارزیابی فوری خسارات وارد شده به باندها 
و همچنین عملیات بازسازی بلافاصله پس از اعلام آتش بس 
در فرودگاه آغاز و کارکنان فرودگاه به صورت شبانه روزی تلاش 
کردند تا در کوتاه ترین زمان، فرودگاه را برای خدمات رسانی به 

مسافران آماده کنند.
او افزود: با پایان عملیات بازسازی باند فرودگاه اصفهان 
پس از جنگ تحمیلی ۱۲ روزه و تأیید نهایی بازرسان سازمان 
هواپیمایی کشوری و شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، 
این فرودگاه به حالت عملیاتی بازگشت اما به دلیل ملاحظات 

امنیتی، مجوز انجام پرواز در این فرودگاه صادر نشد.
مدیرکل فرودگاه های استان با اشاره به انجام اولین پرواز 
پس از بازگشت این فرودگاه به چرخه خدمت رسانی اظهار کرد: 
با لغو ملاحظات امنیتی، مجوز فعالیت فرودگاه شهید بهشتی 
از ساعت پنج صبح تا ۱۸ عصر صادر و نخستین پرواز توسط 
شرکت هواپیمایی کارون صبح پنجشنبه از اصفهان به مقصد 

بهرگان انجام شد.
اهمیت  نشان دهنده  موضوع  این  کرد:  اضافه  او 
زیرساخت های حمل و نقل هوایی در کشور و تلاش مسئولان 
برای تضمین ایمنی و امنیت مسافران، حتی در شرایط بحرانی 
است. امید است با تداوم این روند، ارائه خدمات با کیفیت و ایمن 

به مسافران ادامه یابد.
گفتنی است، سازمان هواپیمایی کشوری در اطلاعیه ای 
اعلام کرد که فعالیت کلیه فرودگاه های کشور به روال قبل 
عبوری  پروازهای  برای  کشور  آسمان  فضای  و  بازگشته 
بین المللی نیز ۲۴ ساعته شده است. همچنین پروازهای آموزشی 

و تفریحی تا اطلاع ثانوی مجاز نخواهد بود.
با توجه به برنامه بازگشت تدریجی پروازها به شرایط عادی 
از هموطنان عزیز درخواست می شود که پس از هماهنگی با 
شرکت های هواپیمایی و تهیه بلیت، به فرودگاه ها مراجعه کنند 

و از حضور مستقیم به فرودگاه ها خودداری کنند.

ÁهزارÁ46ÁوÁمیلیونÁسهÁتوزیع
ÁاصفهانÁدرÁآردÁکیسه

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اصفهان گفت: سه میلیون 
و ۴۶ هزار کیسه آرد ۴۰ کیلویی در سه ماه نخست امسال در 

این استان توزیع شد.
به گزارش اصفهان امروز محسن ضیائی افزود: حدود ۱۲۱ 
هزار و ۸۵۰ تن آرد خبازی، صنفی، صنعتی و فانتزی پز در مدت 

مذکور در استان اصفهان توزیع شده است.
او ادامه داد: برای تولید این مقدار آرد حدود ۱۴۷ هزار و ۹۵ 

تن گندم مصرف شده است.
مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اصفهان اظهار کرد: حدود 
چهار هزار و ۸۰۰ واحد خبازی به صورت منظم و بدون وقفه 
برای خدمت به مردم در استان فعال هستند و این درحالی است 
که در جنگ ناجوانمردانه ۱۲ روزه هیچگونه وقفه ای در حمل و 

توزیع گندم، تولید آرد و پخت نان مشاهده نشد.
او اضافه کرد: حدود ۱۹ کارخانه آردسازی استان اصفهان 
به صورت منظم و بدون وقفه در زمینه تولید انواع آرد خبازی، 
فانتزی پز، صنف و صنعت و همچنین تولید سبوس در چرخه 

اقتصاد کشور فعال است.

ÁشبکهÁکیلومترÁ۱2۷8Áاجرا
ÁاصفهانÁدرÁشهریÁفیبرنوری

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان گفت: 
تاکنون یک هزار و ۲۷۸ کیلومتر عملیات حفاری و داکت  گذاری 

شبکه فیبر نوری شهری در استان اجرا شده است.
از  افزود:  زاده  مطلب   جعفر  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
مجموع ۱۱۴ شهر استان، تاکنون در ۹۲ شهر بین اپراتورها 
و شهرداری ها توافقنامه شروع پروژه ملی فیبر نوری منازل و 
کسب و کارها امضا شده که براساس آن پروژه فیبر نوری در 

۳۵ شهر اجرا شده و یا در حال اجراست.
او با اشاره به اینکه این پروژه در استان اصفهان توسط 
چهار اپراتور آسیاتک، ایرانسل، فناپ و شاتل انجام می شود، 
شهر  هفت  در  مشترک  و ۴۴  هزار  تاکنون ۲  کرد:  اظهار 
داران، شاهین شهر، گلپایگان، خوانسار، بهارستان، مجلسی و 
خمینی شهر تحت پوشش شبکه فیبرنوری منازل و کسب و 

کارها قرار گرفته و به شبکه فیبرنوری متصل شده اند.
ملی،  پروژه  این  تحقق  کرد:  خاطرنشان  مطلب زاده 
دسترسی  برای  شهری  درون  توزیع  شبکه  محدودیت های 
به اینترنت پرسرعت را برطرف و مشترکان می توانند تجربه 
اینترنت با سرعت چند ده برابری سرعت اینترنت aDsl را 

تجربه کنند.

ÁدرÁپاچهÁکلهÁفروشÁکاهش
Áتابستان

رئیس اتحادیه کباب و بریانی و کله پزی استان اصفهان 
با اشاره به افت تقاضا در روزهای گرم گفت: با وجود کاهش 
به دلیل  همچنان  کله پاچه  سال،  گرم  روزهای  در  فروش 
محبوبیت خود در میان مردم، مشتریان خاص خود را حفظ 

کرده است.
محمدرضا دهقانی در گفت وگو با ایسنا درخصوص میزان 
استقبال و فروش از کله پزی ها، کبابی و بریانی استان اظهار 
کرد:  باتوجه به گرمای هوا میزان فروش کاهشی بوده، اما 
ازآنجایی که کله پاچه جزو غذاهای محبوب مردم بشمارمی رود، 

همچنان مشتریان خود را دارد.
او افزود: این غذا جزو غذاهای فصلی به حساب می آید و 
در ایامی همچون پاییز و زمستان با  استقبال بیشتری روبه رو 

می شود.
رئیس اتحادیه کباب و بریانی و کله پزی استان اصفهان با 
اشاره به کاهش تقاضا برای غذاهای سنگین در فصول گرم 
سال بیان کرد: در روزهای گرم، مردم بیشتر به غذاهای سبک 
روی می آورند و استقبال از غذاهایی همچون کباب، بریان و 

کله پاچه کاهشی می شود.
دهقانی درباره نحوه قیمت گذاری ها گفت: تعیین نرخ  با 

آنالیز و محاسبه مواد اولیه هرمغازه انجام می شود. 
او با تأکید بر اهمیت نظارت ها در این صنف ادامه داد: 
بازرسان اتحادیه با همکاری اداره بهداشت، تعزیرات و بازرسی 
اتاق اصناف به صورت مستمر درحال رصد و پایش مغازه های 
مربوطه هستند و نظارت ها به صورت روزانه انجام می شود و 

گزارشات به شکل هفتگی ارائه می شود.
رئیس اتحادیه کباب و بریانی و کله پزی استان اصفهان 
درباره بیشترین تخلفات در این صنف بیان کرد: در سال 
جاری کمترین تختلفات واحدهای صنفی ثبت شده است، اما 
بیشترین تخلفات مربوط به کارت بهداشت و مسائل مربوط 

به آن است.
دهقانی درباره نحوه تعیین قیمت کله پاچه نیز توضیح داد: 
قیمت ها بسته به آنالیز مواد اولیه، نوع و کیفیت آن محاسبه 
می شود؛ درحال حاضر نمی توان گفت کله پاچه جزو غذاهای 

لوکس و گران قیمت به حساب می آید.
او در خصوص اساسی ترین چالش موجود گفت: باتوجه به 
اینکه تا به الان با چالش خاصی روبه رو نبوده ایم، اما دارایی را 

می توان یکی از چالش های فعلی این صنف دانست.
رئیس اتحادیه کباب و بریانی و کله پزی استان اصفهان 
محاسبات  افزود:  حوزه  این  مالیات  محاسبه  نحوه  درباره 

براساس میزان فروش و محاسبه کارتخوان ها انجام می شود.

ÁدرÁاقتصادیÁویژهÁمنطقهÁ۵
اصفهانÁراهÁاندازیÁشد

استاندار اصفهان با اشاره به تشکیل کمیته ویژه اقتصادی 
استان گفت: ۵۰ پروژه پیشران پیگیری و پنج منطقه ویژه 
اقتصادی با محوریت توسعه صنعتی و لجستیکی این خطه 

راه اندازی شده است.
به گزارش اصفهان امروز، مهدی جمالی نژاد، در حاشیه 
تشکیل کارگروه ویژه اقتصادی استان افزود: در این راستا 
تعریف ۵۰ پروژه مُولد جدید در دستور کار است تا با اجرای آنها، 

استان اصفهان به یک زیست بوم اقتصادی پویا تبدیل شود.
او اضافه کرد: این پروژه ها در کمیته های تخصصی بررسی 

و در نهایت در کارگروه اقتصادی استان تصویب می شود.
استاندار اصفهان درباره راه اندازی پنج منطقه ویژه اقتصادی 
کلیدی در استان گفت: سه مورد از آنها یعنی مناطق ویژه 
اقتصادی کاشان و شاهین شهر در جلسه اخیر مورد ارزیابی 

قرار گرفت.
جمالی نژاد با اشاره به دایر شدن ۲ منطقه ویژه اقتصادی 
دیگر در شهرضا و شرق اصفهان تاکید کرد: این پروژه که 
با پیشرفت فیزیکی ۶۰ درصدی در گام )فاز( نخست )در 
رشد صنعتی  در  می تواند  است  سطح ۲۵۰ هکتار( همراه 

شهرستان های غربی استان نقش کاتالیزوری داشته باشد.
او همچنین با اشاره به منطقه ویژه شاهین شهر گفت: با 
پیوند میان صنعت هوایی )به عنوان قطب ملی این صنعت( و 
بخش خصوصی، این منطقه می تواند تحول بزرگی در اقتصاد 

استان ایجاد کند.
را  استان  از پروژه های راهبردی  جمالی نژاد یکی دیگر 
»دهکده لجستیک اصفهان« عنوان کرد که پس از ۱۰ سال 

تأخیر، بالاخره عملیات اجرایی آن آغاز شده است.
به گفته او، این پروژه به عنوان قطب لجستیکی منطقه 
مرکزی ایران می تواند نقش کلیدی در زنجیره تأمین کشور 

ایفا کند.
و  خصوصی  بخش  سرمایه گذاری  اصفهان،  استاندار 
همکاری نهادهای اجرایی را ۲ عامل کلیدی در پیشبرد این 

پروژه کلان اعلام کرد.
او تاکید کرد که با اجرای این طرح ها، شاهد رشد چشمگیر 

شاخص های اقتصادی استان اصفهان خواهیم بود.
جمالی نژاد خاطرنشان کرد: استان اصفهان به عنوان قطب 
اقتصادی و تولیدی کشور، در بسیاری از کالاها و خدمات 
تأمین  برتر ملی است و نقش کلیدی در  رتبه های  دارای 

نیازهای صنعتی و اقتصادی ایران ایفا می کند.
او افزود: برای تقویت این جایگاه، کمیته ویژه اقتصادی 
استان به ریاست استاندار و با حضور صاحبنظران، تشکل های 
اقتصادی و دستگاه های اجرایی، هر چهارشنبه بصورت مستمر 
تشکیل می شود و در آن شاخص های کلان اقتصادی مانند 

تولید ناخالص داخلی اشتغال و تورم رصد می شود.
استاندار اصفهان تصریح کرد: در این نشست ها همچنین 
پروژه های پیشران و حکمرانی اقتصادی استان با تمرکز بر 

صنعت، سرزمین و ظرفیت های بومی پیگیری می شود.
او ادامه داد: از جمله اقدامات این کارگروه، بازبینی ۱۵ پروژه 
شاخص گذشته است که در سال های قبل رها شده یا ناتمام 

مانده بودند.
جمالی نژاد گفت: در دولت چهاردهم، این پروژه ها با اولویت 
بالا در دستور کار قرار گرفته اند و بصورت هفتگی مورد ارزیابی 

قرار می گیرند.

 پیش بینی کمبود 2/4 مترمکعب بر ثانیه ای آب در اصفهان

این  کاری  اولویت  اصفهان  استان  آبفای  مدیرعامل 
شرکت را در روز های گرم پیش رو مدیریت مخازن ذخیره و 

فشار شبکه  توزیع آب در سطح استان عنوان کرد.
»نشست  در  اکبری  ناصر  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
اضطراری مدیران  شهرهای تحت پوشش سامانه آبرسانی 
اصفهان بزرگ« ، با بیان این که در روزهای آینده با توده 

هوای بسیار گرم مواجه می شویم  گفت: 
روزهای  در  هواشناسی  سازمان  پیش بینی  اساس  بر 
پایانی هفته جاری دمای هوا تا ۴۳ درجه سانتیگراد خواهد 
رسید و به ازای هر درجه افزایش دمای بیش از ۳۸ درجه، 
مصرف آب تا ۵ درصد افزایش می یابد و به همین دلیل 
احتمال افزایش مصرف تا ۲۵ درصد ظرف روزهای آینده 

وجود دارد.
او با اشاره به این که نیاز آبی شهرهای تحت پوشش  
آبرسانی اصفهان بزرگ بین ۱۵ تا ۱۶ متر مکعب بر ثانیه 
بر  متر مکعب  با کمبود ۲.۴  پیش رو  روزهای  در  و  است 

ثانیه ای آب مواجه خواهیم شد، افزود: 
آبفای استان اصفهان با اقدامات فنی نظیر مدیریت فشار 
آب و پایش لحظه ای مخازن ذخیره در صدد  حفظ توزیع 

عادلانه آب در نقاط مختلف استان است.
اکبری در عین حال از شناسایی و تجهیز ۹۰۴  دستگاه 
تانکر آبرسانی به منظور آبرسانی سیار به شهرها و روستاهای 
تحت پوشش در صورت لزوم خبر داد و بر توجه بیشتر به 
و  مشترکین  به  پاسخ گویی شفاف  کیفی،  کنترل  مباحث 
تماس های مردمی و کاهش مدت زمان تعمیرات به منظور 

حوادث  به  رسیدگی  هنگام  آب  هدررفت  از  پیشگیری 
شبکه های آبرسانی  تاکید کرد.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان افزود: 
از مشترکین درخواست داریم میزان مصرف آب در روزهای 
گرم آینده را مدیریت کرده و با کاهش ۲۰ لیتری مصارف 

خود در شبانه روز ضمن پیوستن به پویش مردمی اصفهان 
منهای ۲۰، این شرکت را در تامین آب شرب پایدار مورد 
نیاز مردم در سراسر استان پهناور اصفهان کمک کنند. در 
پایان این نشست مدیران امور آبفای مناطق تحت پوشش 
سامانه آبرسانی اصفهان بزرگ به بیان نقطه نظرات خود 

درباره  هرچه بهتر شدن نحوه توزیع آب در شهرها و روستاها 
پرداختند. گفتنی است؛ در حال حاضر تمام و یا بخشی از 
آب مورد نیاز ۶۰ شهر و ۳۵۰ روستا از ۱۰۲ شهر و یک هزار 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  پوشش  تحت  روستای 

اصفهان از سامانه آبرسانی اصفهان بزرگ تامین می شود.
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